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O. ý je~ CASTLE OF ST.. EwrT.

Qucbec, 2 4 l Dcci. 1 O7.

I NTELLIGENCE having been received that a Frenchniati whofe real
nane is CAzEAU or CASSLNo, but vho probably goes by fome other.

name, is now in tie Province bufily employed in the traiterous endeavour
of alienatingthe minds of His Majefty's Canadian Subjeds froffi'heir Ai-
egiance to the Governient, as well as in that of inpofing onthe credu-

lity of theignorant part of the people, and, by an artful and iiifidious lan-.
guage of which he is reprefented as sthorough Mafler, to inuce thcm to
an attachment to the Infamoûs Ufurper of the Throne of the ILo u is Vs.and
th~EHNRYs and the Murdêrer. of thé laft hopes of the Illuftri us houfe of
Condé. It is therefô-irê is LExcellency the Govcrnor
that the utmoft diligence be ufed for the difcovering and bringmg to Juftice
this Spy and Traitor andail truc Canadian and faithful 1%lilitia menriare
alled upon to ufetheir beft endeavours for apprehending im accordingly.

And as -a furtherinducement for their exerting thexifelves in this cafe,
His Extellency is pleafed to promifera Reward ofFIFTY PCUDito fuch
Terfon or perfons .as fhall either themfelves apprehe d the Pcrfon before-
named and carry him before any Magiftrate or Offiçer of Militia, or as ihall
gîve fuch information as may -b themneans of his being fo apprehended
and delivered up.

The aforefaid Cazeau or Caffin.o is between o and 40 years of Age,
near fix feet high, good teeth,, fair-, complexion, hair fiort curly and of a

fandy colour and rather courfe. He fpeaks Englifh well- and it is fup.
pofed2may be paffing himfelf for.an American.

- j.H. CRAiG,.1
Gotr.

-B His .ExeL ENCv's CoM MKND

H. W. RYLAND Sect.

Zo Çokmel BABY, .i
4djkt7' £e älid offhe Mi/liù.



O.G CHATEAU SAINT LOUs.

OM M on a reçu avis qu'un François, dont le vrai nom cil
ZEAU ou CASSINO, mais qui, probablement, paffe fous 1quu

autre nonxi- eft a&uellement dans la Province, afliduement employé dans
des&efforts perfides pour aliéner les efprits des fujets Canadiens de Sa
Maefte leur allegéance envers.le Gouvernement, aufli bien que pour
en impoferTu-lacrédulité de la, partie ignorante du peuple, et, par
un langage artificieux et fubtile, dont on le donne comne maître par-
fait, .pour les exciter à un attachement pour l'infàme Ufurpatèúr du
Trône des Louis et des HENRI, etile meurtrier du dernier rejetton de

.lluftre Maifon de Condé. Ce font donc les. Ordres de Sor.:Excellence le
Gouverneur Gnéral, qu'on employe la plus grande diligence à dêcouvrir
et à traduire en juiftice cet efpion et traitre ; et tous les vrais Canadiens
et fidèles Miliciens font requis de faire tout leur poffible pour l'arrêter
en conféquence.

Ét pour -leséncourager a ne rien negliger-pour cet objet, Son Excel.
lence veut bien offrir une récompenft de cinquante livres [DE UX CENTS
PIASTRES] à la perfonne ou aux perforines qui, foit par elks-mêmes,
arrêteront la perfonne ci-deffus nommée, et la conduiront devant quel.
que Magifirat ou Officier de Milicé, ou qui donneront- une information
au moyen de laquelle on puiffe ainfi la fairearrêter.

Le fus-dit Cazeau ou Caflino efE âgé d'environ 30 â4o ans, a près de

fix pieds.de hauteur, les dénts bonnes, le teint clair, les cheveux cou its
frifés, et de couleur rouffatre, et un peu gros. Il parle bien l'A nglois, et
on fuppofe qu'il peut fe faire paffer pour un Américain. -

J. H. CRAIG,
Geuzgr,

PAR ORDRE DE SON EXCELLENCE,

H. W. RYLIAND, Sec.

Au Colonel BABY'
Adjudant.Gé;:éral de la Mù|b.


